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Pranosti ky
- březen
• Březen - za kamna vlezem.
• Panská láska, ženská chuť a březno-

vé počasí není stálé.
• V březnu vítr břízy fouká.
• V březnu vítr, v dubnu déšť - pak jistě 

úrodný rok jest.
• Březnové slunce má krátké ruce.
• Lépe od hada bý�  uštknut, než v 

březnu od slunce ohřát.
• Jestli březen kožich stáhl, duben rád 

by po něm sáhl.
• Sníh v březnu škodí osení i vinné 

révě.
• Březnový sníh zaora�  jest, jako když 

pohnojí.
• V březnu prach co zlato a stříbro, ale 

sníh bývá pro osení jed.
• Březen bez vody - duben bez trávy.
• Suchý březen, studený duben, mok-

rý máj - bude v stodole ráj.
• Mnoho dešťů březnových - hubené 

léto.
• Hřmí-li v březnu, tak také v červnu.
• Kolik mlh v březnu k nebi stoupá, 

tolik bude ještě mrazů po velikono-
cích.

• Kolik březnových mlh, tolik lijavců v 
roce.

Uzávěrka příš� ho 
čísla:

22. 3. 2023
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periodický ti sk územního samosprávného celku obce Loučovice
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Odpovědný redaktor: Franti šek Fazekas, Adresa redakce: OÚ Loučovice, 382 76 Loučovice 51,
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V březnu oslaví své krásné jubileum

 paní  HACKLOVÁ HANA
  PAPEŽOVÁ EVA
  ŽÁČKOVÁ JIŘINA

 pan  HOUFEK LADISLAV
  MLEZIVA PAVEL
  PAPEŽ JIŘÍ
  PAUL MARTIN
  ZIMMERMANN FRANTIŠEK

Všem výše uvedeným přejeme vše nejlepší, plno
životních radostí  a mnoho dalších let spokojeného života.
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Zastupitelstvo a jeho zasedání přináší 
mnohdy a mnohde vypjaté nebo naopak 

zase úsměvné chvilky. Nepřekonatelný kousek 
se povedl dne 30. ledna, kdy zastupitel a ža-
datel v jedné osobě požádal obec Loučovice
o fi nanční dar. Nutno ještě podotknout, že 
zmíněná osoba je i představitel rybářského 
spolku, pro který ony fi nance žádal. Ano, to 
je jistě bohulibé, zvláště týká-li se obdarování 
ve prospěch společenského zázemí pro dětské 
členy, chcete-li klubovny. To, že pro přesně 
tyto účely Krajský úřad vypsal dotace, jejichž 
příjem končil dne 31. ledna, jsem žadateli 
oznámil jen pár dnů po té, co jeho žádost do-
putovala na náš úřad v Loučovicích. Je třeba 
se chovat jako správný hospodář, tudíž proč 
nezkusit získat dotace z jiné kasy, než té obec-
ní, říkal jsem si. Žadateli jsem nabídl i pomoc

s vyplněním žádosti  o krajskou dotaci.
To, že dotyčný zastupitel na „kraj“ žádnou 
žádost nepodal je jistě přístup poněkud ne-
obvyklý, dosti  alibisti cký, ale budiž… Ne každý 
chápe pojem správný hospodář, ne každý umí 
vyplnit žádost o dotaci, ale stále je tu fakt, že 
byla nabídnuta pomoc, ale také není ostuda 
si o pomoc říci, když si nejsem jistý a jde mi
o blaho dětí  a mládeže. Každopádně pojďme 
se přesunout k jádru pudla na ono veřejné 
zasedání zastupitelstva. Je třicátého ledna
a zastupitelky a zastupitelé po krátké rozpravě 
hlasují pro onu rybářskou žádost o dotaci…. 
Starosta obce sice úplně nechápe, proč nebylo 
požádáno o dotaci, aby se obci ušetřily peníze, 
nicméně dává najevo, že bude hlasovat pro, 
jde přece o děti  (v jednoduché matemati ce se 
dá říct, že s hlasem starosty by mělo vzniknout 

6 hlasů pro, což znamená schválení žádosti ). 
Nicméně k údivu všech je pouze pět rukou 
zastupitelů včetně té starostovské pro a náš 
žadatel/zastupitel, co myslíte??? To nevymy-
slíte!!! Náš žadatel/zastupitel, na jehož hlasu 
záleží, aby dotace byla schválena, JE PROTI. 
Čtete dobře! JE PROTI! Proti  své vlastní žádos-
ti , proti  zvelebení klubovny pro mladé rybáře 
a jsem přesvědčen, že dodnes mnozí  účastníci 
onoho zasedání nechápou, co se vlastně stalo. 
Ono není nic jen černé nebo bílé… Tak snad 
abych své psaní zakončil patřičně a stylově - 
Petrův zdar.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

NAPROSTO NEPOCHOPITELNÉ JEDNÁNÍ, VE KTERÉM JE VLASTNÍ 
EGO VÍC, NEŽ DĚTSKÁ RADOST

Už to budou letos v dubnu dva roky, kdy 
tehdejší zastupitelstvo svým hlasováním 

rozhodlo o ponechání oplocení u dětských 
hřišť. To současné svým usnesením, které zní:
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědomí 
možné odstranění oplocení u dětského hřiš-
tě a doporučuje zajisti t informační kampaň 
mezi obyvateli Loučovic – vlastně iniciova-
lo vznik tohoto článku. Jde o to, že oplocení 
včetně vstupní branky na hřišti  je soustavně 
poničené, a tí m de facto neplní svou funk-
ci. Proto bych vás vážené čtenářky a čtenáři 
požádal o váš názor na možné odstranění 
nebo ponechání oplocení na dětských hřiš-
tí ch. Své názory prosím posílejte na email:
tajemnik@loucovice.info
Předem děkuji za váš čas a ochotu podělit se
o názor k tématu.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

ZASE TO OPLOCENÍ. ANO NEBO NE?

PODĚKOVÁNÍ
Chtěla bych alespoň touto cestou vyjádřit poděkování neznámé paní, o které vím pouze to, že by snad měla být
z Loučovic.
Ve čtvrtek 9.2. jsem parkovala na parkovišti před českokrumlovským Ternem. Když jsem přijela do Českých 
Budějovic, zjistila jsem, že nemám mobil. Než jsem stačila všechno prohledat, volali mi na pevnou linku 
z Policie Český Krumlov. Mobil mi patrně nějak vyklouzl z kapsy při nasedání do auta, našla ho "paní
z Loučovic," která ho ihned předala kolem projíždějící hlídce Policie.
Mockrát děkuji nejen jí, ale i policistům, kteří velmi rychle vynaložili své úsilí pro mé dohledání.
Ten, kdo zažil ztrátu mobilu, ví, co všechno to v dnešní době znamená!!!
 

Karla Dvořáková, České Budějovice
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Usnesení č. 1/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ově-
řovatele zápisu paní Pavlínu Bigasovou a paní 
Kateřinu Bernou, jako zapisovatele pana Dani-
ela Hovorku.

Usnesení č. 2/2023
Zastupitelstvo schvaluje navržený program za-
sedání a schvaluje rozšíření programu o jedná-
ní uvedené body 16.1. až 16.10. Různé.

Usnesení č. 3/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ná-
vrh rozpočtu na rok 2023:
Schodkový rozpočet 
• Příjmy: 85 093 000,-Kč 
• Výdaje: 68 819 000,-Kč
• Dlouhodobě přijaté půjčené prostředky: 

21 002 000,-Kč
• Uhrazené splátky dlouhodobě půjčených 

prostředků: 39 000 000,-Kč
• Zapojení části  přebytku hospodaření mi-

nulých let: 1 740 000,-Kč

Usnesení č. 4/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
počtový výhled obce Loučovice 2023-2027 
zpracovaný Ing. Janem Kubíkem dne 9.1.2023 
v předloženém znění.

Usnesení č. 5/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
počet sociálního fondu obce Loučovice 2023-
2027 v předloženém znění.

Usnesení č. 6/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 
Smlouvu o budoucí smlouvě o převzetí  stav-
by č.: SSB/ODSH/022/23 s Jihočeským krajem
v předloženém znění. 

Usnesení č. 7/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje 
Smlouvu o budoucí smlouvě o převzetí  stav-
by č.: SSB/ODSH/023/23 s Jihočeským krajem
v předloženém znění.

Usnesení č. 8/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje zve-
řejnění záměru prodat pozemek p.č. 650
v k.ú,. Vyšší Brod o výměře do 15 m2, tak jak 
jsou zakresleny dle přílohy žádosti .

Usnesení č. 9/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-
skytnutí  fi nančního daru pro KST Vltavan Lo-
učovice z.s. ve výši 25 000,- Kč se splatností 
v 16. týdnu roku 2023.

Usnesení č. 10/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje od-
pisový plán ZŠ a MŠ Loučovice na rok 2023
v předloženém znění.

Usnesení č. 11/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice, bere na vě-
domí počet uchazečů o nebytový prostor
a schvaluje použití  obálkové metody, kdy na 
základě nejvyšší nabídky bude s příslušným 
uchazečem sepsána nájemní smlouva a jme-
nuje komisi ve složení Petr Štěpánek, Eduard 
Benc a Petr Galazka k vyhodnocení jednotli-
vých nabídek, které musí uchazeči dodat na 
adresu obecního úřadu Loučovice 51 s mini-
mální cenou 50,-Kč/m2 měsíčně a to nejpoz-
ději do 1.3.2023 10:00  v uzavřené obálce
s nápisem NEOTEVÍRAT – řízení pronájem Ře-
ditelna. 

Usnesení č. 12/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-
skytnutí  fi nančního daru žadateli Domov 
důchodců Horní Planá ve výši 10 000,-Kč 
a pověřuje starostu obce podpisem příslušné 
smlouvy se splatností  v 16. týdnu roku 2023.

Usnesení č. 13/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním záměru na nájem nebytového 
prostoru v č.p. 290 jako garáž k parkování do-
pravních prostředků.

Usnesení č. 14/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhla-
sí se zrušením smlouvy o budoucí smlou-
vě o zřízení věcného břemene se SŽDC č.: 
E654-S-4130/2022 a pověřuje starostu podpi-
sem příslušných dokumentů.

Usnesení č. 15/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje po-
skytnutí  fi nančního daru žadateli 14. Přední 
hlídka Royal Rangers  Vyšší Brod p.s.  ve výši 
5 000,-Kč a pověřuje starostu obce podpisem 
příslušné smlouvy se splatností  v 16. týdnu 
roku 2023.

Usnesení č. 16/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním záměru na nájem -pacht části  po-
zemku p.č. 192/3 v k.ú. Loučovice o výměře 50 
m2 ke zřízení zahrádky.

Usnesení č. 17/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
zveřejněním záměru na nájem -pacht části  po-

zemku p.č. 192/3 v k.ú. Loučovice o výměře 
280 m2 ke zřízení zahrádky.

Usnesení č. 18/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí se 
jmenováním paní Pavlíny Bigasové, pana Jana 
Kubíka a pana Bedřicha Konečného do pozice 
členů Školské rady Základní školy a Mateřské 
školy Loučovice nominovaných Zastupitel-
stvem obce Loučovice.

Usnesení č. 19/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje roz-
dělení zlepšeného hospodářského výsledku 
ZŠ a MŠ Loučovice za rok 2022 v předloženém 
znění.

Usnesení č. 20/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje účet-
ní závěrku ZŠ a MŠ Loučovice za rok 2022
v předloženém znění.

Usnesení č. 21/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vě-
domí jednotlivá usnesení 2.-11.  ze zasedání 
bytové komise ze dne 25.1. 2023 a pověřuje 
vedoucího  Úřadu obce Loučovice  jejich re-
alizací. 

Usnesení č. 22/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí nabídku služeb mobilního operátora spo-
lečnosti  T-mobile Czech Republic, a.s. ze dne 
09.11. 2022 a pověřuje vedoucího Úřadu obce 
Loučovice přípravou výběrového řízení na da-
tové a telefonické služby.

Usnesení č. 23/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice souhlasí s od-
straněním parovodu a pověřuje starostu jed-
náním s majiteli parovodu o odstranění stav-
by.

Usnesení č. 24/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědomí  
možné  odstranění oplocení u dětského hřiště 
a doporučuje zajisti t informační kampaň mezi 
obyvateli Loučovic.

Poznámka:
Úplný zápis ve smyslu stanovení §95 odst. 5 
zákona o obcích je uložen na obecním úřadu
k nahlédnutí .
Obecní úřad je povinen umožnit občanům na-
hlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

VÝPIS USNESENÍ Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOUČOVICE KONANÉHO
DNE 30. 1. 2023
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Jihočeské
minuty

Lipnožurnál TV sklad Jihočeské
víkendy

expresní vlna zpráv

Vaše lipenská televize 
s oblíbenými pořady

www.kuryr.tv

Usnesení č. 25/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ově-
řovatele zápisu paní Pavlu Vachovou a Eduar-
da Bence, jako zapisovatele Daniela Hovorku.

Usnesení č. 26/2023
Zastupitelstvo schvaluje navržený program 
zasedání a souhlasí s rozšířením programu 
o následující body zahrnuté k bodu 4. Různé 
s pořadovým číslem 1. až 3.

Usnesení č. 27/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí petici „Zastavte budování dalších sjezdo-

vých tratí na Lipensku!“ a pověřuje starostu 
uspořádáním besedy s občany na téma rozvoj 
obce a lyžařský propoj Loučovice - Lipno do 
30.6. 2023.

Usnesení č. 28/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 11/2022 
v předloženém znění.

Usnesení č. 29/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice bere na vědo-
mí schválené rozpočtové opatření č. 11/2022 
v předloženém znění.

Usnesení č. 30/2023
Zastupitelstvo obce Loučovice schvaluje ná-
vrh účetního odpisového plánu pro rok 2023 
v předloženém znění. 

Poznámka:
Úplný zápis ve smyslu stanovení §95 odst. 5 
zákona o obcích je uložen na obecním úřadu 
k nahlédnutí.
Obecní úřad je povinen umožnit občanům na-
hlédnout do zápisu ze zasedání zastupitelstva.

VÝPIS USNESENÍ Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LOUČOVICE KONANÉHO
DNE 22. 2. 2023

V současné době probíhají poslední admi-
nistrativní úkony spojené s otevřením 

nové služby Chráněné bydlení Kaplice. Chrá-

něné bydlení je služba určená pro osoby se 

zdravotním postižením, které mohou a chtějí 

žít s potřebnou mírou podpory samostatně. 

V Kaplici na náměstí byla pro tyto účely měs-

tem Kaplice zrekonstruována budova bývalé-

ho katastrálního úřadu. Provozovatelem služ-

by je Domov pro seniory Kaplice, příspěvková 

organizace Jihočeského kraje. Po splnění všech 

podmínek registrace je zahájení poskytování 

nové služby plánováno na 1. dubna 2023.

Celková kapacita Chráněného bydlení Kapli-

ce je 14 lůžek. Pro osoby s tzv. vyšší mírou 

podpory vzniklo komunitní bydlení se čtyřmi 

samostatnými pokoji, společnou kuchyní, kou-

pelnou a obývacím pokojem. Osobám s nižší 

mírou podpory je určeno deset samostatných 

bytových jednotek. Součástí každého bytu je 

vlastní koupelna a kuchyňský kout s lednicí 

a varnou deskou. Všechny byty jsou již plně 

vybavené nejen nábytkem (lůžko, vestavěná 

skříň, komoda, stůl a židle, trezor, předsíňová 

stěna), ale i TV držáky, datovými zásuvkami 

a protipožárním systémem. 

O klienty budou pečovat asistenti 24 hodin 

denně. Snahou služby je u každého klienta 

dosáhnout maximální soběstačnosti. Asistenti 

budou zajišťovat jednak pomoc při každoden-

ních činnostech (příprava stravy, pomoc s hy-

gienou, vedení domácnosti, doprovod k lékaři, 

apod.) a zároveň podporu při začleňování do 

sociálního prostředí (zaměstnání, vzdělávací 

instituce, terapeutické aktivity a jiné). 

Žadatelé o bydlení mohou kontaktovat sociál-

ní pracovnice na uvedených kontaktech: Mgr. 

Dana Pokorná, pokorna@domovkaplice.cz, 

734 579 436 a Bc. Michaela Jarošová, jaroso-

va@domovkaplice.cz, 606 755 081.  Prohlídka 

bytů je po domluvě možná.

Zájemci o zaměstnání na pozici asistentů mo-

hou zasílat životopis na podatelna@domov-

kaplice.cz, 

tel. č. 734 579 437.

Více informací najdete na našich nových, uži-

vatelsky příjemnějších, webových stránkách 

www.domovkaplice.cz.

OTEVŘENÍ CHRÁNĚNÉHO BYDLENÍ KAPLICE SE BLÍŽÍ
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Nemohu si to odpustit, ale připomíná mi to 
zvolání Švejka: „Tak nám zabili Ferdinanda 

paní Millerová.“ V našem případě je přímá řeč: 
„Tak nám ukradli padesát metrů pletiva a po-
sprejovali fasádu na vodojemu pane policisto.“
Asi to vypadá jako malichernost, ale tahle 
loupežná a umělecká výprava přijde obecní 
kasu na minimálně 20 000,-Kč a pokud se na-
jde viník bude to více než jenom přestupek.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

KRÁDEŽ PLETIVA A GRAFFITI NA VODOJEMU

A máme to za sebou. Vysvědčení předána. 
Asi nikdo nebyl zklamaný ze známek, kte-

ré dostal. Ať už šlo o předměty jako tradiční 
country tance, moderní square dancing, po-
hybová průprava, řecké tance, skotské tance, 
či tance staré Anglie. Všichni členové klubu 
– rozuměj square dance clubu Šumaváček, ji-
nak též kroužku country tanců – dostali samé 
jedničky. Zcela zaslouženě, hlavně vzhledem 
ke svému věku. 
Po dvou letech covidové stagnace se Šumavá-
ček opět „rozjel“, nabírá dech a klub, potaž-
mo tanečnice a tanečníci v něm, fungují jako 
před restrikcemi a zákazy. Několik soustředění 
v Brodě a Loučovicích bylo jen předzvěstí udá-
lostí příštích. Při vánočním „Special dance“, 
což je oficiální označení netradičních akcí či 
mimořádných schůzek klubu, dostali členové 
pod vánočním stromečkem, symbolizovaném 
jedlovou větví na žebřinách, obklopenou svíč-
kami nečekané dárečky. Byl to velmi příjemný 
večer, vonící Vánocemi a těšením se na Ježíš-
ka. 
Na 31. ročníku CSDCTS, čili Celostátního se-
tkání dětských country tanečních souborů ve 

Svratce, se naši členové zařadili mezi špičku 
těch, kteří se této akce zúčastnili. Jak máme 
ve zvyku, cestu jsme si opět zpestřili malým 
výletem – tentokrát jsme se zastavili u Přiby-
slavi na Žižkovo Poli a vynechat jsme nemohli 
ani sochu Malého Bobeše – autor této knihy J. 
V. Pleva právě ve Svratce žil. Chtěl bych tímto 
poděkovat manželům Pavelcovým (penzion 

Inge) a také panu režisérovi a kameramanovi 
z ČT Janu Benkovičovi za velkorysé sponzorské 
finanční dary, které nám poskytli pro uspořá-
dání této akce. 
Kromě toho, že jsme po nucené odstávce opět 
začali jezdit na taneční akce, znova jsme za-
čali jezdit na klubové návštěvy. To znamená, 
že kromě vlastního čtvrtečního setkávání se, 
vyjíždíme i k jiným souborům, skupinám, klu-
bům, abychom si s nimi zatančili. Myšlenka 
vzájemného setkávání se, přátelství a společ-
ného tancování tak opět ožívá. Tou první vla-
štovkou byla lednová návštěva souboru Mary 
Lou ve Zbytinách.
A co nás čeká? Jak tanečníci a tanečnice 
z Brodu, tak i z Loučovic,  se nemůžeme dočkat 
cyklu několika seminářů, které nám umožní 
návrat na mezinárodní taneční scénu. Pokud 
se vše povede podle plánu, pak bychom do 
konce letních prázdnin mohli navštívit taneční 
akce v Rakousku i na Slovensku. Ale to je zatím 
ve stádiu úvah a shánění financí.
Více informací o našich aktivitách najdete na 
www.sumavacek.cz.

- Miroslav Procházka -

SDC ŠUMAVÁČEK V PRVNÍM POLOLETÍ ŠKOLNÍHO ROKU
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Plánovaná uzavírka a zvláštní užívání ko-
munikace Loučovice-Dvorečná,  se bude 

provádět těsně nad jezem Kimlíček z důvodu 
překopu a pokládky kabelu nízkého napětí  
a nastane v jednu hodinu ráno ve čtvrtek 30. 
března a potrvá do pátku 31. března do půl-
noci. Dopravní řešení včetně objížďkové trasy 
naleznete na stránkách obce.
Všem děkujeme za pochopení.

- Mgr. Daniel Hovorka – tajemník Úřadu obce 
Loučovice -

UZAVÍRKA MÍSTNÍ KOMUNIKACE LOUČOVICE-DVOREČNÁ
V TERMÍNU 30. A 31. BŘEZNA

Rok se s rokem sešel a my Vás opět srdečně  
zveme na charitativní Koncert pro Andu, 

tentokráte už XIV. ročník, který se uskuteční 
poslední březnovou sobotu v sále KD Loučo-
vice od 19 hodin. Těšit se můžete na  kapely: 
Siskin’s, Jiří Schelinger Memory Band, Magma, 
Seven + Seven‘s a  Harevester.
Výtěžek z dobrovolného vstupného bude 
věnován na Dětskou hematoonkologii v Čes-
kých Budějovicích. Díky Vaší štědrosti se loni 
podařilo vybrat rekordních 72 571,- Kč!!! Za 
posledních třináct let jsme tak společně po-

mohli nemocným dětem částkou přesahující 
600 000,- korun! Děkujeme!
Přijďte si zavzpomínat, poslechnout dobrou 
muziku a pokračovat v této krásné tradici.  Tě-
šíme se na Vás!

Sobota 25. 03. 2023
od 19 hod. KD Loučovice

- Za pořadatele Vladislav Čížek -

XIV. ROČNÍK KONCERTU PRO ANDU

Ve Vyšším Brodě se bude v letošním roce 
realizovat důležitá a nutná oprava průtahu 

městem. Občany a návštěvníky tak čeká řada 
dopravních omezení a dokonce i jedna zásad-
ní úplná uzavírka Kaplické ulice. „V letošním 
roce bude začínat rekonstrukce komunikace 
směrem od Kaplice, křižovatky pod náměstím 
a pak celý úsek pravé strany náměstí až na ko-
nec Vyššího Brodu směrem na Studánky. Tato 
rekonstrukce průtahu městem se pro táhne 
až do začátku roku příštího. Celá akce je svým 
rozsahem víceméně ojedinělá, protože se bu-
dou budovat inženýrské sítě, nový povrch ko-
munikace a bude se pokládat nový chodník na 
náměstí,“ vysvětluje Jaroslav Marek, místosta-

rosta Vyššího Brodu.
S touto rozsáhlou rekonstrukcí je spojeno 
velké dopravní omezení, které bude spočívat 
v částečné a později i v úplné uzavírce Kaplické 
ulice. První práce započnou na začátku března 
letošního roku. „Stavba jako taková začne na-
vážet stroje a potřebný materiál od 1. března 
a k 15. březnu začne částečná uzavírka Kaplic-
ké. Toto omezení umožní zachovat průjezdnost 
pro vozidla do 3,5 tuny, veřejnou autobusovou 
dopravu a IZS,“ upřesňuje Jaroslav Marek.
V režimu částečné uzavírky se bude opravovat 
vždy pouze jeden jízdní pruh a provoz bude ří-
zen semafory. Tento režim uzavírky se dotýká 

ovšem pouze zhruba poloviny opravovaného 
úseku Kaplické. Druhá polovina ulice blíže 
k náměstí se bude muset opravovat v režimu 
úplné uzavírky, kdy bude povolen pouze prů-
chod chodcům, neprojedou zde ani vozy IZS.
„Úplná uzavírka Kaplické ulice bude probíhat 
od 21. dubna do 21. května tohoto roku. Je 
nutno podotknou, že původně měla být uza-
vírka 3x delší, což schválilo minulé vedení 
a s čím jsme my zásadně nesouhlasili. Tímto 
bych chtěl moc poděkovat zhotoviteli, kdy sta-
vaři se nám snažili vyjít maximálně vstříc. Ano, 
i ten jeden měsíc úplné uzavírky bude bolet, 
ale udělali jsme maximum pro to, aby to bylo 
to nejkratší z nejkratších, co jsme mohli vymy-
slet. Chtěl bych tímto také požádat všechny 
o trpělivost, kterou v tomto roce budeme po-
třebovat v rámci rekonstrukce průtahu měs-
tem a moc všem za ni děkuji,“ dodává Jaroslav 
Marek.
Investorem rekonstrukce průtahu městem 
je Jihočeský kraj a Vyšší Brod jako takový se 
bude podílet na rekonstrukci okolí komunika-
ce, tedy chodníků a podobně. Městskou kasu 
i tak tato investice přijde odhadem na více než 
50 miliónu korun.

- František Fazekas -

V BŘEZNU ZAČNE REKONSTRUKCE PRŮTAHU MĚSTEM
VYŠŠÍ BROD
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LY FLORBALOVÝ TURNAJ - KAPLICE - DÍVKY
V úterý 24. 1. se náš školní holčičí minitým vydal zkusit své umění na 
okresní kolo florbalového turnaje do Kaplice. Schválně uvádím označe-
ní "minitým" - jednalo se o turnaj 8. a 9. tříd a většina z konkurenčních 
sedmi škol si přivezla plný povolený počet - tedy 13 hráček. Nás bylo 7 
(statečných :)) a z osmičky či devítky byly jen dvě hráčky!
O to zářivěji pak působí úspěch, kterého naše děvčata svou týmovou 
a soustředěnou hrou dosáhla. Nejenže naše hráčky postoupily ze za-
motané základní skupiny, ale semifinálové soupeřky jasně deklasovaly 
a ve finále svedly velmi vyrovnaný souboj s týmem dívek z Malont, kte-
rým nakonec podlehly až na nájezdy. Výsledkem je tedy skvělé druhé 
místo!
Velmi děkujeme celému týmu ve složení Kája Svatoňová (kapitánka), 
Natka Štěpánková (brankářka), Emma Kafková, Denisa Svatoňová, 
Marťa Peltánová, Dája Vlášková a Kája Holcová za výbornou reprezen-
taci školy!

FLORBAL VE VYŠŠÍM BRODĚ
Ve čtvrtek 16.2. jsme se zúčastnili Šumavského derby ve florbalu, kdy 
nás na odvetu z výsledku v Kaplici vyzval Vyšší Brod.
Za naši školu se zúčastnilo 16 žáků ze 7. až 9. třídy po dopoledním 
vyučování. Každá škola sestavila 2 družstva, která se utkala se všemi 
ostatními. Týmy byly velmi vyrovnané, hra byla rychlá a tvrdá. Nej-
vyššího skóre z jednoho 10 minutového zápasu získal náš oranžový 
tým - 4:0. Žel jim to ke 2. celkovému místu nestačilo a s týmem Sigma 
i v dalším zápase remizovali. Rozhodly tak nájezdy, kdy vyšebrodská 
Sigma zvítězila 2:1.
Elitním týmem byl družstvo zelených, které mělo výborné předpoklady 
k celkovému prvenství. Všechny zápasy však odehrály naprosto  vyrov-
naně s bodovým rozdílem 1 vstřelené branky, někdy i v posledních 5 
vteřinách zápasu. Všechny své zápasy však vyhráli a mohli se tak rado-
vat z prvního místa.
Za pozvání a zprostředkování děkujeme.
Pořadí:
1. místo - Zelený tým ZŠ Loučovice, 2. místo - Sigma ZŠ Vyšší Brod, 3. 
místo - Oranžový tým ZŠ Loučovice, 4. místo - Ultimate ZŠ Vyšší Brod
 

Mgr. Jan Vopátek

LYŽAŘSKÝ KURZ - LETOS I PRO SPECIÁLNÍ TŘÍDU
V týdnu od 6. 2. do 10. 2. 2023 absolvovali žáci 7. ročníku ZŠ Loučovice 
lyžařský kurz na Lipně. Letos poprvé se k němu mohli připojit i někteří 
žáci speciální třídy. V pondělí 6. 2. jsme měli zajištěného instruktora na 
monoski, Zúčastnily se 2 žáci s doprovodem třídní učitelky a asistentky 
pedagoga. Jízda na monoski s instruktorem umožňuje tělesně postiže-
ným dětem prožít zážitek blízký jízdě na lyžích. Jako první na monoski 
nastoupila teprve devítiletá Renátka.  Měli jsme obavy, zda se nebude 
bát, ale po 45 minutách jízdy se vrátila s úsměvem od ucha k uchu. 
Potom nastoupil Jiřík. Ten už na monoski jezdil a velmi se těšil. Také on 
si své jízdy patřičně užil. Počasí v pondělí bylo sice mrazivé, ale sluníčko 
krásně svítilo a den byl velmi příjemný. Po jízdách ale bylo třeba ohřát 
se u horké čokolády a něčeho sladkého.
V pátek 10.2. měl svůj velký den Michal. Lepší počasí jsme si nemohli 
přát. Bylo jen několik stupňů pod nulou a na nebi ani mráček. Michal 
byl začátečník, učil se převážně chůzi na lyžích. Když zvládl chůzi, odmě-
nou mu bylo i ježdění z menšího kopce. I jemu se výcvik moc líbil a jak 
jinak bychom tak příjemný den mohli zakončit než opět u šálku horké 
čokolády a u sladké odměny, která udělala tečku za nádhernými zážitky.
Pro všechny 3 žáky, kteří se kurzu zúčastnili, to byly nevšední zážitky 
a opět se je podařilo zařadit mezi ostatní žáky běžné základní školy.

 

třídní učitelka Eva Kusová

LYŽAŘSKÝ VÝCVIK 2. TŘÍDA 
Dne 7. - 9. 2. 2023 se naši lyžaři z 2. třídy zúčastnili lyžařského výcvi-
ku v Lipně nad Vltavou. Děti se naučily základní lyžařské dovednosti, 
bezpečné brždění a zatáčení na lyžích. Skupina "zkušenějších" pilovala 
techniku své jízdy na strmějších svazích. Nechyběl ani dětský freestyle 
na lyžích. Sluníčko nám svítilo nad hlavou a všichni zúčastnění byli vel-
mi nadšení. Na konci výcviku dostal každý památeční diplom a s poci-
tem úspěchu odcházel domů.
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LYŽAŘSKÝ VÝCVIK 7. TŘÍDY
V týdnu od 6. do 10.2. jsme pro 7. třídu naplánovali lyžařský výcvik ve 
Skiareálu Lipno. Původní termín byl v polovině ledna, ale kvůli teplému 
skoro jarnímu počasí a sněhovým podmínkám jsme kurz odložili. A udě-
lali jsme dobře. Užili jsme si nejlepší podmínky za poslední roky. Obloha 
modrá, přimrzlý sníh, příjemný mráz a sluníčko. Po úvodním proškolení 
ve škole nás čekala ještě bezpečnost pohybu na sjezdovkách.
První den jsme vyzvedli věci z půjčovny a skipasy a rozdělili jsme se na 
skupinu lyžařů a snowboardistů. Pan učitel Procházka odešel s dětmi na 
kopec a dali se do trénování základů, jak se na "prkně" pohybovat, jak 
padat a neublížit si, jak sesouvat. Již první den zvládli sesunout modrou 
Jezerní sjezdovku. Lyžaři zahájili den rozcvičkou, pohybem v lyžařských 
botách formou her, pocitem jedné lyže na sněhu, obou lyží na sněhu 
a dostali jsme se za dopoledne na pás a nácvik brzdění a oblouků 
v pluhu.
Po vydatné svačině nás čekala odpolední výuka, kdy jsme zahájili 
a končili trénink na Jezerní také. Po prvním dni zvládli všichni zastavit 
a zatočit.
Druhý den se nesl ve znamení mírné únavy z prvního dne - přeci jen 
jsou lyžařské boty méně pohodlné a skoro všichni byli začátečníci. Žel 
se nesl v duchu i dvou nepříjemných pádů, ale naštěstí ne s vážnými 
následky. Oba zranění byli snowboardisté a tam je to riziko vyšší, pře-
vážně co se týče naraženého pozadí nebo ruky. Na odpolední vyučování 
jsme po dřívějším odjezdu zůstali ve sníženém počtu.
Kritický třetí den, jak se mu s oblibou přezdívá, jsme se dohodli na 
zkrácené době lyžování. Již tento den zůstali někteří žáci ve škole 
a z našich skupin se začaly stávat privátní lekce. Přesto jsme se dostali 
ke smýkanému oblouku (paralelnímu postavení lyží) a dokonce k jízdě 
po hranách. Snowboardisté již vykružovali oblouky převážně na front-
side nebo pohybem padajícího listí. Někteří již zkoušeli navazované ob-
louky a dařilo se.
Čtvrtý den se nesl ve znamení zvýšené únavy, přesto, že skiareál dis-
ponuje sedačkovými lanovkami, bylo to pro některé velmi náročné 
a po dopoledním bloku, kdy další žáci měli odjíždět, jsme se rozhodli, 
že výcvik ukončíme, protože by nám z celé třídy zbyli na svahu tři žáci.
Vrátili jsme tedy vybavení a poslední 5. den již byli ve škole.
Chci ocenit všechny účastníky, protože i když se zúčastnili pouze pár 
dní, zvládli sjet kopec, zabrzdit, zatočit, nastoupit a vystoupit a to je 
i cílem kurzu. Zdokonalování je již na každém z nich. Děkuji kolegovi 
panu Procházkovi za vedení snowboardového výcviku a rodičům i škole 
za podporu.
V neposlední řadě obrovské poděkování pro Skiareál Lipno, který nám 
zabezpečil skipasy a vybavení za výborné ceny. Děkuji jménem svým 
a celé školy za jejich přístup a komunikaci a těšíme se na další spoluprá-
ci při podpoře našich místních dětí.

Mgr. Jan Vopátek, ředitel školy, lyžařský instruktor

UČÍME SE OD SEBE
Dne 26.1. jsme měli možnost zúčastnit se další laboratorní práce 
v učebně biologie v ZŠ kde jsme se spolu s žáky 6. třídy opět společně 
zapojit do všech aktivit. Pracovní listy byly pro všechny vizuálně stej-
né a s pomocí pana učitele, který se snažil abychom všem informacím 
v nich správně porozuměli a uměli se v nich zorientovat jsme je dle 
svých možností společně doplnili. Aby laboratorní práce měli pro naše 
žáky co největší význam po stránce výuky, byli v hodinách přírodopisu 
seznámeni se základními druhy plísní a dozvěděli se, že plísně stojí za 
objevem penicilinu a vznikem antibiotik. 
Přínosem společných aktivit s žáky se ZŠ je oboustranná možnost učit 
se od sebe vstřícnosti, ohleduplnosti, toleranci, spolupráci a vzájem-
nému respektu. Každý máme jiné dovednosti a schopnost porozumět 
ale to neznamená, že se nepokusíme spolu žít, komunikovat a pracovat 
v co největší shodě a podpořit tak více přátelské klima na naší škole.  

 

Za speciální třídu Zuzana Václavíková, Jiří Rigan a Michal Gábor

ŠKOLNÍ KOLO PĚVECKÉ SOUTĚŽE JIHOČESKÝ 
ZVONEK
Ve čtvrtek 16.2.2023 v dopoledních hodinách u nás proběhlo škol-
ní kolo pěvecké soutěže Jihočeský zvonek. Přihlášení soutěžící byli 
rozděleni do několika věkových kategorií dle pravidel okresního kola 
a přednesli dvě lidové skladby. Gratulujeme nejen oceněným, ale 
i všem, kteří našli odvahu se soutěže zúčastnit. V některých kategori-
ích bylo uděleno více diplomů na stejném umístění a v jiných nebylo 
některé z umístění pro změnu uděleno vůbec. Vybraní žáci postupu-
jí do okresního kola, které se bude konat začátkem května v Českém 
Krumlově.
0. kategorie (nejmladší - 1.-3. třída)
• 1. místo - Veronika Ogorodnycha (S postupem do okresního kola)
• 2.místo - Claudie Rolníková (S postupem do okresního kola)
• 3 místo - Anna Micáková
1. kategorie (4. a 5. třída)
• 1. místo - Kristina Procházková (S postupem do okresního kola)
• 1. místo - Kateřina Pařílková (S postupem do okresního kola)
• 3. místo - Valentýna Kupčíková
2. kategorie (6. a 7. třída)
• 2. místo - Adéla Cviková
• 3.místo - Karolína Holcová
• 3.místo - Alena Štichová
• ocenění ve 2 kategorii za pěkný výkon - Martina Peltánová

- ZŠ a MŠ Loučovice -
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UZAVŘENÍ KNIHOVNY

Vážení čtenáři,
oznamujeme, že knihovna bude od 6. 3. do 10. 3. 2023 uzavřena.





rekvalifikační kurz
SVÁŘEČ

Karel Vinš                   +420 380 386 736                   karel.vins@engel.at

www.fb.com/ENGELCZkariera

www.engel.cz

www.pracevengelu.cz

Začátkem loňského roku jsme v ENGELu spustili rekvalifikační kurzy pro všechny, kteří 
mají zájem o svařování, ale zatím nemají potřebnou kvalifikaci. Po absolvování 4 týdnů 
intenzivní výuky se z účastníků kurzu stávají plnohodnotní svářeči s potřebnými znalostmi 
a certifikáty. Rekvalifikanti jsou od začátku kurzu našimi zaměstnanci se všemi výhodami 
a samozřejmě už během této doby pobírají i mzdu. 

Nyní otevíráme nový termín rekvalifikačního
kurzu, není teď ten správný čas na změnu?

Pokud Vás kurz zaujal, přijďte se k nám nezávazně podívat nebo kontaktujte naše 
personální oddělení.

MOŽNOSTI UPLATNĚNÍ
PO ABSOLVOVÁNÍ KURZU:
■ rámová svařovna
■ svařovna tenkých plechů
■ svařování ocel. konstrukcí
■ obsluha svařovacího robota


